

H.E. Dr. Mariam Al Suwaidi Chief Executive Officer Securities and Commodities Authority ("SCA") Abu Dhabi, United Arab Emirates	سعادة الدكتورة مريم السويدي الرئيس التنفيذي هيئة الأوراق المالية والسلع ("الهيئة") أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة
H.E. Mr. Saeed Hamad Obaid Al Dhaheri Chief Executive Officer Abu Dhabi Securities Exchange ("ADX") Abu Dhabi, United Arab Emirates	سعادة السيد سعيد حمد عبيد الظاهري الرئيس التنفيذي سوق أبوظبي للأوراق المالية ("السوق") أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة
SPECIFIED RELATED PARTY TRANSACTIONS RELATED TO FERTIGLOBE PLC ("FERTIGLOBE")	المعاملات مع الأطراف ذات العلاقة المحددة لشركة فيرتيغلوب ش.ع.م ("فيرتيغلوب")
Your Excellency, Reference is made to the above subject. In accordance with the Articles of Association of Fertiglobe, issued pursuant to the regulations of the Abu Dhabi Global Market (ADGM), and Article 38 of the SCA Board Decision No. 3/R.M. of 2020 concerning the corporate governance rules applicable to joint stock companies, as amended and applicable to Fertiglobe pursuant to a letter from the Abu Dhabi Securities Exchange dated 4 October 2021 (the Governance Rules), we would hereby like to inform you of the specified related party transactions (SRPTs), which have been approved by the Executive Committee of Fertiglobe as follows:	تحية طيبة و بعد،، بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لأحكام النظام الأساسي لشركة فيرتيغلوب الصادر بموجب أنظمة سوق أبوظبي العالمي والمادة 38 من قرار مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم 3/ ر.م. لسنة 2020 بشأن قواعد حوكمة الشركات المطبقة على الشركات المساهمة، بصيغتها المعدلة والمطبقة على شركة فيرتيغلوب وفقاً لخطاب مقدم من سوق أبوظبي للأوراق المالية بتاريخ 4 أكتوبر 2021 (قواعد الحوكمة)، فإننا نفيديكم علماً بالمعاملات مع الأطراف ذات العلاقة المحددة لشركة فيرتيغلوب والتي وافقت عليها اللجنة التنفيذية لشركة فيرتيغلوب وذلك كما يلي:
Transaction 1: Second Amended & Restated Project Framework Agreement (Second A&R PFA) between (1) Fertiglobe plc, (2) Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC), (3) Mitsui & Co Ltd and (4) GS Energy Corporation (JV Parties) in connection with Project Harvest. ADNOC is a company duly organised and existing under the laws of Abu Dhabi, United Arab Emirates and having its registered address at P.O. Box 898, Abu Dhabi, United Arab Emirates. As of the date hereof, ADNOC holds more than 36% of the total issued and outstanding share capital of Fertiglobe and, as such, is deemed a specified related party of Fertiglobe under the Governance Rules and Fertiglobe's Articles of Association. The Second A&R PFA amends the framework agreement that was entered into between Fertiglobe and ADNOC on 21 June 2021, and sets out the framework for the parties to establish a joint venture to develop a low carbon intensity ammonia production plant in the derivative and industrial complex at Ruwais, Abu Dhabi.	المعاملة الأولى: اتفاقية إطار المشروع المعدلة والمعاد صياغتها للمرة الثانية بين (1) فيرتيغلوب ش.ع.م و (2) شركة بترول أبوظبي الوطنية (أدنوك) و (3) ميتسو أند كو ليميتد و (4) جي إس إنيرجي كوربوريشن (شركاء المشروع) فيما يتعلق بمشروع هارفست. إن شركة أدنوك هي شركة منظمة وقائمة حسب الأصول بموجب قوانين أبوظبي، في الإمارات العربية المتحدة، ويقع عنوانها المسجل في ص.ب. 898، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة. كما في هذا التاريخ، تمتلك أدنوك أكثر من 36% من إجمالي رأس المال المصدر والقائم لشركة فيرتيغلوب، وعلى هذا النحو، تعتبر طرفاً ذا علاقة محدداً لشركة فيرتيغلوب بموجب قواعد الحوكمة والنظام الأساسي لشركة فيرتيغلوب. إن اتفاقية إطار المشروع المعدلة والمعاد صياغتها تعدل اتفاقية إطار المشروع المبرمة بين فيرتيغلوب وشركة أدنوك بتاريخ 21 يونيو 2021، والتي تحدد إطار عمل الشركاء لتأسيس مشروع مشترك وذلك لتطوير مصنع لإنتاج الأمونيا منخفضة الكربون في مجمع المشتقات الصناعية في منطقة الرويس بإمارة أبوظبي.

Transaction 2: A Shareholders' Agreement (SHA) relating to the formation of a joint-venture company (Company) for the development and operation of an ammonia production plant at the Ruwais Derivative and Industrial Complex between (1) Abu Dhabi Chemical Derivatives Company RSC LTD (TA'ZIZ), (2) Fertiglobe plc, (3) GS Energy Corporation and (4) Mitsui & Co., LTD. The SHA constitutes a specified related party transaction given that Fertiglobe (a group company) and TAZIZ (a specified related party of Fertiglobe by virtue of being an ADNOC affiliate) are party to it. The SHA outlines the mutually agreed terms and conditions on which the Company (that will be incorporated to develop and manage the ammonia production plant at Ruwais) shall be managed, to ensure that the interests of each shareholder are protected.	المعاملة الثانية: اتفاقية شراكة فيما بين (1) شركة أبوظبي للمشتقات الكيماوية المحدودة (تعزيز) و(2) فيرتيغلوب ش.ع.م و(3) جي إس إنيرجي كوربوريشن و(4) ميتسو أند كو ليميتد (شركاء المشروع) فيما يتعلق بإنشاء شركة مشتركة لتطوير وإدارة مصنع لإنتاج الأمونيا في مجمع المشتقات الصناعية في منطقة الرويس بإمارة أبوظبي. تعتبر اتفاقية الشراكة من المعاملات مع الأطراف ذات العلاقة المحددة لشركة فيرتيغلوب وذلك لكونها ستبرم فيما بين فيرتيغلوب وشركة أبوظبي للمشتقات الكيماوية المحدودة (تعزيز) والتي تعد من الشركات الحليفة لشركة أدنوك. تتضمن اتفاقية الشراكة الشروط والأحكام المتفق عليها بين الأطراف والتي ستتم بموجبها إدارة الشركة المزمع إنشاؤها لتطوير وإدارة مصنع إنتاج الأمونيا في مجمع المشتقات الصناعية في منطقة الرويس بإمارة أبوظبي.
Transaction 3: A Letter Agreement between Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC) and Fertiglobe plc in relation to agreeing on the terms of a product sale agreement for offtake of ammonia. Pursuant to the Letter Agreement, ADNOC and Fertiglobe will negotiate the terms of a product sale agreement (PSA). The Letter Agreement would serve as basis for the binding heads of terms and full form PSA (to be finalized by March 31, 2023). The initial term of the PSA will be on a long-term basis (to be agreed). We have reviewed the terms of the SRPTs and are delighted to confirm that the terms are fair, reasonable, and in favour of Fertiglobe's shareholders.	المعاملة الثالثة: اتفاقية بين شركة بترول أبوظبي الوطنية (أدنوك) وشركة فيرتيغلوب فيما يتعلق بالموافقة على شروط اتفاقية شراء الأمونيا التي سيتم إبرامها فيما بين الأطراف. وفقاً للاتفاقية، ستقوم أدنوك وفيرتيغلوب بالتفاوض على الشروط الخاصة باتفاقية شراء الأمونيا التي سيتم إبرامها بين الطرفين، بحيث يتم الاتفاق على كافة شروط الاتفاقية بتاريخ أقصاه 31 مارس 2023. ستكون المدة الأولية لاتفاقية الشراء طويلة الأجل (سيتم الاتفاق عليها بين الطرفين). لقد قمنا بمراجعة شروط التعامل مع الأطراف ذات العلاقة المحددة وبسعدنا أن نؤكد أن الشروط عادلة ومعقولة وتصب في مصلحة مساهمي شركة فيرتيغلوب.
Finally, we would like to take this opportunity to thank you and the esteemed teams at SCA and ADX for your continued support and cooperation. We remain at your disposal to answer any questions that you may have.	وختاماً، نود أن ننتهز هذه الفرصة لتقديم الشكر لكم ولفريق الهيئة والسوق على دعمكم وتعاونكم المستمر. نحن في خدمتكم للرد على أي استفسارات قد تكون لديكم.
Yours sincerely,	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير
For and on behalf of	لصالح ونيابة عن
FERTIGLOBE PLC	فيرتيغلوب ش.ع.م
Date and Signature: 18 January 2023	التاريخ والتوقيع: 18 يناير 2023
Title Director - Investor Relations Name Rita Guindy	مدير — علاقات المستثمرين ريتا جندي

